

☒ URBAN UNIT☒ RURAL AND SUBURBAN UNIT☐ PRIVATE SECTOR UNITS☒ UNITÉ URBAINE☒ UNITÉ RURALE ET SUBURBAINE☐ UNITÉS DU SECTEUR PRIVÉ

January 17, 2019

Le 17 janvier 2019

**LOCAL
REBATES:
UNION DUES
DURING
STRIKE ACTIVITIES**

Please be advised that during strike activities from October 22 to November 27, 2018, Canada Post did not collect union dues.

With no dues collected in November that means in January, Locals will only receive the extra rebate, as described in section 7.08 of the National Constitution.

The recovery of November's union dues occurred in January, when members were deducted November and January dues. This amount will be reflected in the Locals' March rebate.

If your Local experiences a hardship as the result of the non-receipt of your regular rebate, please contact me to discuss interim financing.

**RISTOURNES AUX
SECTIONS LOCALES :
COTISATIONS SYNDICALES
DURANT LES
GRÈVES TOURNANTES**

Veillez prendre note que, durant les grèves tournantes qui se sont déroulées du 22 octobre au 27 novembre dernier, Postes Canada n'a perçu aucune cotisation syndicale.

Résultat : en janvier, les sections locales recevront uniquement la ristourne supplémentaire, telle qu'elle est décrite au paragraphe 7.08 des statuts nationaux.

Les cotisations syndicales de novembre ont été perçues en janvier (en même temps que celles de janvier), et le montant correspondant figurera dans la ristourne de mars.

Si votre section locale éprouve des difficultés en raison de la non-réception du remboursement habituel, veuillez communiquer avec moi pour discuter d'un financement provisoire.

In solidarity / Solidarité



Beverly Collins

National Secretary-Treasurer / Secrétaire-trésorière nationale

